



## MINNESANTECKNINGAR STYRELSEN SURRAR

**Datum:** 2023-05-23

**Tid:** 19:00

**Plats:** Skype

**Närvarande:** Tomas-SA3UTC. SM3TTZ-PA. Johan-SA3BYC.

### Agenda

- ✓ **Inledning/varför sånt här möte? Formell/informell ordförande, behöver vi det?**
  - ✓ Bra att köra som tillägg till styrelsemötena. Ingen ordförande nödvändig. Bara någon som för anteckningar vid behov. Förslagsvis när behov finns, kanske en gång i månaden, eller om någon tar initiativ och kallar via Supertext. Vi kör isf måndagar kl 19:00.
- ✓ **Sedan senaste styrelsemötet.**
  - ✓ Om behov finns.
- ✓ **Senaste Torsdagsträffarna.**
  - ✓ Om behov finns.
- ✓ **Kommande Torsdagsträffar.**
  - ✓ Johan uppdaterar FB om vi har något kommande torsdag. Tomas påminner igen onsdag. Kalender och hemsida uppdateras löpande när vi har något nytt. Gäller alla med skrivrättigheter.
- ✓ **Aktuellt (om någon har något att ta upp, sätter in det här)**
  - ✓ **Inköp antennswitch.**
    - ✓ Finns hos Johan, tas med till klubben på torsdag. Utvärdera hur koppla upp och dra kabel. Idéer från Petter med fler.
  - ✓ **Vidare arbete på stationen**
    - ✓ inkoppling antennswitch.
    - ✓ Föreslår en "ny begagnad" PC med 2 skärmar, Johan tar fram ett förslag till styrelsen. En uppsnygning av rummet med uppbyggnad av en bra stationsplats för 2 operatörer samtidigt.
  - ✓ **O-ringen (Tomas)**
    - ✓ Tomas har fått info från materialansvarig att han ville avsäga sig sina uppdrag för klubben och O-ringen. Tomas har stämt av med Hinken och O-ringen är inget problem. Vi åste fundera på vem som kan föreslås som



framtida materialförvaltare.

- ✓ **Teknikland, utställning.**
  - ✓ Vi måste komma fram till ett beslut om vi ska vara kvar i skrubben i sommar. Föreslår att vi ska ta beslut på nästa styrelsemöte!
- ✓ **Ska vi skjuta fram säsongsavslutningen en vecka?**
  - ✓ Ja, avslutning blir den 15'e juni. Johan ansvarar för program den 8'e.
- ✓ **Försäkrings & Avtalsfrågor:**
  - ✓ Vad gäller om något händer med våra repeatrar, master, utrustning. Vem äger vad när det kommer till Repeater Sällskapet Västra och dess utrustning? Försäkringsfrågor måste ta tag i detta och utreda vad som gäller.  
**Tas upp på kommande styrelsemöte.**
- ✓ **Övriga frågor.**
  - ✓ Inga idag.
- ✓ **Avslutning, nästa möte.**
  - ✓ Ordinarie styrelsemöte 12 juni (Skype eller Teknikland)

**Östersund 2023-05-25**

.....  
Johan, SA3BYC